
Bestyrelsesmøde mandag d. 28. september 

Deltagere: Eva, Jørn, Ruby, Susanne, Nina 

 

Dagsorden:  

1. Siden sidst 

Mange retter henvendelse om træning, men vi afviser en stor del af dem pga. manglende kapacitet 

på både hvalpehold og træningshold.  

2. Spørgeskema og hal 

Vi gennemgik svarende fra spørgeskemaet. Vi har aftalt at lave informationsskriv, spørgeskema og 

budgetter til medlemmerne. Nina retter til, Mikkeline læser korrektur og derefter udsendes 

information.  

3. Regelsæt for brug af hallen 

Regelsættet er diskuteret i bestyrelsen og Jørn skriver et oplæg som sendes til godkendelse i 

bestyrelsen.  

4. Kursus med Iben 

Vigtigt at vi snart får gjort noget ved det.  

5. Evt.  

Opsige ForeningLet.  

Kursusinformation fra BAT kurset til Nina – husk at information om kursusaktivitet skal sendes til 

Nina.  

Vi skal have fulgt op på overdragelse af lejekontrakt på sokkelgrunden.  

6. Næste møde: Når alt er klar til at tage til en beslutning om hal indkaldes til et møde. 


